
	   	  
	  

Årsberetning	  	  for	  	  2015	  
	  

Til	  årsmøte	  i	  Norsk	  Myndeklubb	  avdeling	  Trøndelag.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Styret:	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Styret	  har	  i	  perioden	  bestått	  av	  følgende:	  

Leder	  :	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Terje	  Sundfær	  
Nestleder:	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Magnus	  Husby	  
Kasserer	  :	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Ida	  Nesset	  
Sekretær	  :	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Anne	  Maisey	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Styremedlem	  :	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Lene	  Tryggestad	  
Styremedlem	  	  	  :	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Geir	  Hammer	  
Styremedlem	  	  :	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Randi	  Juliussen	  
	  

Avdelingens	  målsetning	  
• Avdelingen	  skal	  fungere	  som	  et	  bindeledd	  mellom	  NMK	  og	  klubbens	  medlemmer	  på	  det	  

lokale	  plan.	  
• Arbeide	  med	  bruksområdene	  til	  rasene.	  
• Være	  et	  sosialt	  møtested	  for	  våre	  medlemmer.	  
• Være	  en	  klubb	  som	  vises	  i	  nærmiljøet.	  
• Legge	  til	  rette	  for	  økt	  kynologisk	  kunnskap	  hos	  våre	  medlemmer.	  
• Vektlegge	  kunnskap	  innenfor	  de	  forskjellige	  rasene.	  

	  
Medlemmer	  
NMK	  avd.	  Trøndelag	  har	  pr	  30.12.2015	  125	  medlemmer,	  noe	  som	  betyr	  at	  medlemstallet	  har	  økt	  
med	  22	  medlemmer	  i	  perioden.	  
	  
Styremøtet	  
Det	  har	  i	  perioden	  blitt	  avholdt	  10	  styremøter,	  hvor	  29	  saker	  er	  tatt	  opp	  til	  behandling.	  
I	  tillegg	  har	  det	  hvert	  flere	  arbeidsmøter	  i	  forbindelse	  med	  utstillinger	  eller	  arrangement	  hvor	  
klubben	  er	  involvert,	  også	  utenfor	  klubben.	  
I	  tillegg	  var	  to	  av	  styrets	  medlemmer	  	  på	  et	  felles	  styremøte	  	  i	  Oslo	  med	  NMK/	  NLCK	  vedrørende	  
forslag	  til	  fremtidig	  organisering	  av	  LC	  på	  landsbasis.	  Det	  er	  en	  mulighet	  for	  at	  dette	  kommer	  	  
som	  egen	  sak	  på	  GF	  i	  2016.	  
	  
	  
Økonomi	  
Avdelingens	  disponible	  midler	  utgjør	  pr.	  31.12.2015	  kr.	  	  146	  548,41	  
Det	  er	  et	  overskudd	  på	  	  kr	  60,340,92.	  	  Det	  store	  overskuddet	  skyldes	  klubbens	  fokus	  på	  stram	  og	  
tett	  økonomistyring,	  og	  målrettet	  arbeid	  av	  de	  som	  har	  stått	  for	  de	  ulike	  arrangementene.	  	  
Eksempler	  på	  tiltak	  som	  er	  iverksatt	  	  er	  bla.	  a.	  at	  innkjøp	  over	  kr.	  1000,-‐	  må	  godkjennes	  av	  



styret,	  og	  kontantkassen	  skal	  ha	  et	  fast	  beløp	  på	  kr.	  1000,-‐.	  Vi	  var	  også	  så	  heldige	  at	  reise	  og	  
opphold	  for	  en	  av	  dommerne	  ved	  årets	  LC-‐prøve	  ble	  sponset	  av	  Geir	  Hammer.	  
	  
Kommunikasjon	  .	  

• Klubben	  har	  fått	  egen	  hjemmeside	  som	  ligger	  under	  som	  egen	  fane	  på	  Myndeklubbens	  
hjemmeside.	  Der	  ligger	  verv	  ,	  styredokumenter	  og	  aktiviteter.	  	  

• Mye	  av	  dialogen	  med	  medlemmene	  skjer	  via	  Face-‐Book.	  Klubben	  har	  pr.	  31.12.2015	  592	  
følgere	  ,	  noe	  styret	  er	  svært	  fornøyd	  med.	  Vi	  har	  i	  løpet	  av	  	  året	  fått	  188	  nye	  som	  følger	  
våre	  sider,	  noe	  som	  er	  et	  resultat	  av	  høy	  aktivitet	  og	  hyppige	  oppdateringer.	  

• Klubben	  kommuniserer	  med	  sine	  medlemmer	  via	  mail	  -‐	  jfr.	  medlemslister	  og	  trenings-‐
liste	  for	  Lure	  Coursing,	  samt	  Facebook.	  Ellers	  ved	  ulike	  arrangement	  i	  klubbens	  regi.	  

• Klubben	  er	  nå	  lagt	  inn	  	  som	  raseklubb	  under	  NKK’s	  	  	  sider.	  	  
	  

Aktiviteter	  
• Det	  har	  vært	  4	  turer	  på	  forskjellige	  ruter,	  men	  alle	  forholdsvis	  sentrumsnære.	  Turer	  er	  et	  

populært	  tilbud,	  og	  det	  burde	  ideelt	  sett	  hvert	  flere	  turer	  i	  løpet	  av	  året.	  	  Hvis	  du	  som	  
medlem	  kunne	  tenke	  deg	  og	  lage	  en	  tur	  i	  ditt	  nærområde,	  blir	  det	  satt	  stor	  pris	  på.	  

• Det	  ble	  avholdt	  et	  medlemsmøte	  i	  2015.	  Geir	  Hammer	  orienterte	  om	  LC	  på	  egen	  
temakveld	  på	  vårparten	  ,og	  klubben	  spanderte	  pizza	  etter	  foredraget	  hans.	  Det	  var	  et	  
veldig	  godt	  oppmøte	  på	  rundt	  40	  stk	  ,	  og	  mange	  hadde	  spørsmål	  etterpå.	  	  

• 	  Det	  har	  hver	  avholdt	  to	  LC-‐prøver	  i	  2015,	  begge	  ble	  holdt	  	  på	  Sona.	  Vårprøven	  gikk	  av	  
stabelen	  2	  mai,	  og	  dommere	  var	  vår	  egen	  Geir	  Hammer	  og	  Lars	  Gøran	  Larsson	  fra	  
Sverige.	  Det	  var	  60	  påmeldte	  hunder,	  og	  prøven	  gikk	  knirkefritt	  på	  alle	  vis.	  Den	  tekniske	  
staben	  fikk	  mye	  fortjent	  ros.	  	  BIF	  ble	  saluki	  Sadaqa	  Lazeez	  Al	  Alvan,	  eier	  Katarina	  
Peterson	  fra	  Sverige.	  TV-‐Adressa	  kom	  også	  og	  gjorde	  et	  flott	  nyhetsinnslag,	  og	  klubben	  
fikk	  mye	  positiv	  omtale.	  Den	  12.	  september	  	  var	  det	  tid	  for	  høstprøven,	  og	  denne	  gang	  
hadde	  Lars	  Kristian	  Johansen	  kommet	  fra	  Danmark,	  i	  tillegg	  til	  Geir	  Hammer,	  som	  stille	  
opp	  på	  ny.	  På	  høstprøven	  var	  det	  74	  påmeldte	  hunder,	  og	  atter	  en	  gang	  var	  det	  topp	  
innsats	  fra	  teknisk	  stab.	  	  BIF	  denne	  gang	  ble	  whippeten	  	  Rappfotens	  Conan,	  eiere	  Kine	  og	  
Eirik	  Holvik	  fra	  Løten.	  Neste	  år	  vil	  klubben	  sto	  som	  arrangør	  av	  en	  Nasjonal	  prøve	  	  i	  
forbindelse	  med	  Eplehaven	  og	  en	  Internasjonal	  prøve	  over	  to	  dager	  i	  mai.	  

• 	  I	  starten	  av	  juli,	  	  i	  strålende	  solskinn,	  gikk	  Eplehaven	  av	  stabelen.	  	  Dette	  året	  var	  Henrik	  
Hërling	  og	  Knut	  Blütecher	  invitert	  	  som	  dommere,	  og	  også	  	  dette	  året	  hadde	  vi	  høye	  
påmeldingstall.	  Denne	  utstillingen	  er	  klubbens	  ansikt	  utad,	  og	  mye	  arbeid	  går	  med	  til	  
planlegging	  og	  gjennomføring	  av	  dagen.	  Årets	  utstilling	  gikk	  helt	  uten	  problemer,	  og	  
klubben	  takker	  alle	  som	  deltok	  i	  dugnaden!	  Dagens	  vakreste	  hund	  	  for	  dommer	  	  Knut	  
Blütecher	  var	  INT.UCH	  NV-‐13	  Kazar	  Ural,	  eier	  og	  oppdretter	  Ole	  Hovland	  og	  Nils	  Erik	  
Ness.	  

• På	  årets	  hundefestival	  var	  avdelingen	  ansvarlig	  	  for	  matservering	  til	  personal	  og	  
dommere,	  toalett,	  vaffelstekning	  og	  kaffekoking.	  Mye	  av	  vår	  	  aktivitet	  blir	  betalt	  med	  
pengene	  vi	  tjener	  fra	  hundefestivalen.	  	  	  BIS	  3	  gikk	  til	  Adagio	  Shimmering	  Blue,	  	  eier	  Randi	  
Juliussen.	  På	  festivalens	  andre	  dag	  	  ble	  det	  også	  storeslem	  for	  Gruppe	  10;	  hjortehunden	  
Baylind	  Mac	  ,	  eier	  og	  oppdretter	  Terje	  Holm	  ,som	  	  gikk	  helt	  til	  topps	  og	  ble	  BIS.	  

• Årets	  sprint	  gikk	  	  av	  stabelen	  på	  Sona.	  Årets	  vinner	  og	  klubbmester	  ble	  	  greyhounden	  
Azravi’s	  Play	  In	  The	  Sunshine,	  Ella	  til	  daglig.	  	  Hun	  tilbakela	  140	  meter	  på	  tiden	  9,69	  sek.	  
De	  stolte	  eierne	  var	  	  Marlen	  Pettersen	  og	  	  Roy	  Tore	  Trøan.	  	  

• I	  slutten	  av	  november	  avholdt	  klubben	  	  valpeskue	  .	  	  Også	  dette	  året	  ble	  Skotthyllhallen	  
på	  Tiller	  leid,	  og	  Randi	  Juliussen	  og	  Heidi	  Fridtjofsen	  var	  dommere	  for	  110	  påmeldte	  
valper.	  Utstillingen	  var	  meget	  vellykket	  og	  styret	  	  vurderer	  å	  la	  det	  bli	  en	  fast	  utstilling.	  
BIS	  gikk	  til	  	  amerikansk	  cocker	  spaniel,	  Very	  Vigie	  Let	  It	  Be,	  eiere	  Vibeke	  Paulsen	  ,	  Karl	  
Eddie	  Berge	  og	  Sanna	  Vartiainen.	  

	  
	  



	  
	  

Til	  slutt	  vil	  styret	  takke	  medlemmene	  for	  en	  	  godt	  samarbeid	  og	  mange	  hyggelige	  øyeblikk	  	  i	  
2015!	  

	  
	  

Trondheim	  ,	  30.12.2015	  
	  
	  
	  

Terje	  Sundfær	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Magnus	  Husby	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Anne	  Maisey	  
Leder	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Nestleder	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Sekretær	  	  
	  
	  
Ida	  Nesset	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Lene	  Tryggestad	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Kasserer	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Styremedlem	  
	  
	  
Randi	  Juliussen	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Geir	  Hammer	  
Styremedlem	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Styremedlem	  

	  
	  
	  


